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aan GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

Dienst van de Bestuursrechtscolleges  -  Beleidsplan

Enkele maanden geleden vroeg ik (via schriftelijke vraag nr. 67 van 27 oktober 2016) 
naar een stand van zaken van het beleidsplan van de eerste voorzitter van de Dienst van 
Bestuursrechtscolleges (DBRC). De eerste voorzitter van het DBRC zou een beleidsplan 
uitschrijven. We weten dat de minister-president hier zelf in het verleden ook al op heeft 
aangedrongen. Dat plan zou moeten beschrijven hoe moet worden omgegaan met het 
wegwerken van de historische achterstand en vooral hoe in de toekomst binnen redelijke 
termijnen uitspraken kunnen worden gedaan. Vooralsnog is er geen beleidsplan 
opgesteld.

Intussen werd het decreet houdende wijziging van diverse decreten, wat de 
optimalisering van de organisatie en de rechtspleging van de Vlaamse 
bestuursrechtscolleges betreft, goedgekeurd op 9 december 2016. De aanpassingen 
moeten leiden tot een betere, efficiëntere en meer rechtszekere Vlaamse rechtspraak. 
Iedereen die wil bouwen en investeren, rekent op rechtszekerheid en met jarenlange 
procedures moeten we definitief komaf maken. De publicatie in het Belgisch Staatsblad 
dateert van 24 januari 2017.

1. Kan de minister de meest recente stand van zaken geven van de opmaak van het 
beleidsplan van de eerste voorzitter van het DBRC.

2. Zal de Vlaamse Regering regels opleggen of actie ondernemen inzake de verplichte 
opmaak van het beleidsplan door de eerste voorzitter?

3. Welke maatregelen zal de Vlaamse Regering treffen als de eerste voorzitter zijn 
verplichting inzake de opmaak van het beleidsplan niet nakomt? 



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 234 van 16 maart 2017
van LYDIA PEETERS

In mijn antwoord op uw schriftelijke vraag nr. 67 van 27 oktober 2016 heb ik 
bekendgemaakt zelf ook aan te dringen op de opmaak van een volwaardig beleidsplan 
door de eerste voorzitter van de Dienst van de Bestuursrechtscolleges.

Ik heb u toen ook meegedeeld dat de eerste voorzitter mij ingelicht had dat het 
beleidsplan besproken was tijdens de algemene vergadering van de Dienst van de 
Bestuursrechtscolleges en de rechtscolleges op 19 september 2016.

Tijdens de bespreking op 15 november 2016 over de Beleidsbrief Algemeen 
Regeringsbeleid 2016-2017 heb ik meegedeeld dat ik enerzijds geen beleidsplan kan 
afdwingen, maar dat het me anderzijds ook stoort nog geen beleidsplan te hebben 
mogen ontvangen.

De eerste voorzitter informeert mij deze keer dat het toen besproken ontwerp van 
beleidsplan in een definitieve vorm gegoten wordt om vervolgens consulteerbaar te zijn 
voor iedereen.

Ik heb nogmaals een brief naar de eerste voorzitter gestuurd om opnieuw aan te dringen 
op de spoedige bekendmaking van het beleidsplan.

Inmiddels is de doelstelling, om de achterstand bij de Raad voor 
Vergunningsbetwistingen van de voorgaande jaren weg te werken, intussen wel gehaald.

In het jaarverslag van de Dienst van de Bestuursrechtscolleges staat hieromtrent de 
volgende tabel:

Tabel. Aantal hangende dossiers / werkjaar (stand van zaken op 31/08/2016)
Ingediend Afgesloten Hangende

# % # %
2015-2016 835 79 9 756 91
2014-2015 790 182 23 608 77
2013-2014 792 590 75 202 25
2012-2013 800 748 94 52 6
2011-2012 905 903 99,8 2 0,2
2010-2011 1.073 1.070 99,7 3 0,3
2009-2010 753 753 100 0 0

TOTAAL 5.948 4.325 1.623

Op 5 dossiers na (van de 2.731) heeft de Raad voor Vergunningsbetwistingen dus tijdens 
het zevende werkjaar alle dossiers die ingediend waren tijdens de drie eerste werkjaren 
(tussen 1 september 2009 en 31 augustus 2012) definitief afgesloten.



Op 31 augustus 2016, bij de afsluiting van het jaarverslag over het zevende werkjaar, 
waren ook al 94% van de dossiers van het (vierde) werkjaar 2012-2013 en 75% van de 
dossiers van het (vijfde) werkjaar 2013-2014 definitief afgesloten. In maart 2017 is dat 
aantal zelfs al gestegen tot 99%, respectievelijk 96%.

De Raad voor Vergunningsbetwistingen heeft bij de publicatie van het jaarverslag 2015-
2016 meegedeeld dat hij geen nieuwe achterstand wil creëren.

Daarom roept de Raad de tussen 1 september 2014 en 31 augustus 2015 ingediende en 
nog resterende dossiers van het zesde werkjaar (2014-2015) vanaf oktober 2016 op om 
behandeld te worden tijdens een openbare zitting. In maart 2017 is het aantal definitief 
afgesloten dossiers van dit (zesde) werkjaar 2014-2015 intussen gestegen tot 51%.


